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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen lépéseket kíván tenni a hazai baromfiágazat szalmonella-mentesítése érdekében? ”

címmel a Házszabály 91. §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Európai Unió tagországaiban évente mintegy 170 .000 ember betegszik me g
szalmonellafertőzés következtében. Ennek is köszönhető , hogy szigorodnak az EU előírások :
2010-től kezdődően kizárólag olyan baromfihús hozható nyersen forgalomba, amely nem
tartalmaz szalmonella baktériumot .

A magyar baromfihúsban vizsgálatok szerint általában magas, 30 és 90% között i
fertőzöttséget állapítanak meg . A baromfitartó ágazat jelenlegi helyzete nem teszi lehet ővé,
hogy állami segítség nélkül a szalmonella fertőzöttség teljesen megsz űntethetővé, az
újrafertőzés lehetősége pedig újtelepítés nélkül megelőzhetővé váljon. Mivel a hazai
baromfiágazat önerőből nem tud megfelelni az EU előírásainak, így bakterológiai okokból a
jövőben a magyar baromfihús jelentős részét kizárólag fózve vagy sütve lehet majd
értékesíteni. Ez nyilvánvalóan a hazai baromfiágazat teljes ellehetetlenüléséhez vezet .

Kérdezem Miniszter úrtól : milyen lépéseket tenni a hazai baromfiágazat szalmonella -
mentesítése érdekében?

Várom válaszát !
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